
REFERAT FRA MEDLEMSMØTE 23.april 2025 

Medlemsmøtet ble avholdt på kommunehuset på Setermoen fra kl  18.00 – ca. kl 20.30. 

Det var 15 medlemmer som deltok. 

1.  Foredrag  med  Ayla Maria Svenke om ”Hund og ernæring for hund.” Foredraget 

ble holdt på teams. Det var mulighet til å stille spørsmål etter foredraget. Et 

informativt og tankevekkende foredrag.   Ayla kjørte en artig kahoot  tilslutt. 

Stikkord fra foredraget:  hundens anatomi og fordøyelsessysten.  Konsekvenser for 

hundens helse om kostholdet blir for ensformig. Bevisstgjøring av innholdet hos de 

ulike forprodusentene. Forholdet mellom animalske proteiner, fett og karbohydrater.  

Obs på ensidig foring med tørrfor – kan påvirke betennelser i kroppen på hunden.   

 

2. Årets dugnader og andre aktiviteter. 

På årsmøtet var det mange ønsker om kurs og andre aktiviteter og innkjøp av div 

utstyr.  Klubben er avhengig av at medlemmene stiller opp på de ulike aktivitetene,  

dugnader og andre fellesarrangement.  Leder tok en gjennomgang på status på 

handlingsplanen.  Noen kurs er gjennomført, noen utsettes til høsten.  Det er 

nødvendig med to dugnader i juni, utrydding av treningshallen før loppemarkedet og  

vasking av matter og hallen etter loppemarkedet. Det er ønskelig med et valpekurs til 

i juni og loppemarked medio juni.  

Treningsbanen må også vekkes til liv etter vinteren, blant annet må bua ”dyttes” på 

plass. Det skal også bygges et enkelt utedo i nærheten av brakka. 

Hundens dag vil bli markert med fellestur på søndag 25.05 og Setermoen skole vil 

arrangere ”barn og hund” på mandag 26.05. Det blir 2.året klubben setter fokus på 

barn og hund og dette er blitt lagt merke til hos NKK.  

 

3. Ny logo til Bardu Hund.  Bardu Hund er nå 17 år og mange har ytret ønske om en 

mer ”moderne” logo.  Trude og Hilde har jobbet med saken og la fram tre forslag til 

logo. Forslag nr 1 var den nåværende logoen. Den fikk 4 stemmer.  Forslag nr 2 med 

en glad retriver ?  fikk 9 stemmer.  Logo nr 3 med en valp fikk 1 stemme.  En stemte 

blankt.  Det vil bli noen justeringer på vinnerforslaget før den nye logoen tas i bruk. 

Takk til kakebakerne, Hilde, Jutta og May – Hege,  takk til Hilde  som ordnet med lokalet og 

kaffen og som i tillegg var teknisk ansvarlig.    

24.04.2025      Ref Elin U   


